



环境管理体系认证证书

注册号 12818E20176R0S

兹 证 明

深圳市东辰电子有限公司

统一社会信用代码(或组织机构代码): **91440300770306495Y**
广东省深圳市宝安区福永街道凤凰第一工业区兴业一路 **88** 号 **B** 幢
邮编: **518103**

环境管理体系符合

GB/T24001-2016/ISO14001:2015

该体系认证所覆盖的范围

电源适配器的研发、生产 (资质范围内)

所涉及的相关部门, 办公区域, 作业场所的环境管理活动

初次获证日期: 2018 年 09 月 30 日

签发日期: 2018 年 09 月 30 日

有效日期: 2021 年 09 月 29 日

证书有效期内, 获证组织必须于 2019 年 09 月 21 日前进行监督或再认证审核,
审核合格后, 我中心将换发新的证书以保持证书的有效性。

本张证书使用期限至 2019 年 09 月 21 日, 到期作废。

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站: www.cnca.gov.cn 查询



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C128-M



中标研国联(北京)认证中心

北京市西城区阜成门外大街乙22号1号楼703室
010-68396010



EMS CERTIFICATE OF REGISTRATION

Registration No. 12818E20176R0S

This is to certify that the Environmental Management System of
SHENZHEN EAST SUN ELECTRONIC CO., LTD

Unified social credit code(Organization code): 91440300770306495Y

Building B, No.88 Xingye 1st Road, Fenghuang 1st Industrial Zone, Fuyong Street, Baoan District, Shenzhen City, Guangdong Province
518103 P.R.China

Has been audited to conform to the following Environmental Management
System Standard:

GB/T24001-2016/ISO14001:2015

For the whole process of
Environmental management activities in the occasions of departments, offices,
working places related to research and development and production
of power adapter(Within the scope of qualification)

DATE OF ISSUE: 09-30-2018

DATE OF SUPERVISION : 09-30-2018

VALID UNTIL: 09-29-2021

Certified organizations within the validity period of the certificate surveillance audit
at least once a year, the organization should take audit before 09-21-2019
to remain the validity. This certificate is valid until 09-21-2019.

The certificate information is available in the certification and accreditation
administration of the People's Republic of China's official website: www.cnca.gov.cn



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C128-M



Room 703, Building 1, No.22 B, Fuchengmenwai Street,
Xicheng District, Beijing
010-68396010